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ZAPISNIK 6. SEJE 
UPRAVNEGA ODBORA KONJENIŠKE ZVEZE SLOVENIJE 

 
ki je potekala 14.06.2023 ob 17.00 uri v Restavraciji Camino. 

 
Prisotni: Tatjana Vele, Simon Jurečič, Karmen Kotnik, Boštjan Rojko, Izidor Bajec 
Opravičeno odsotni: Mateja Aleš 
Ostali vabljeni: Tomaž Laufer, Tajda Bosio, Dora Markun in Domen Vivod 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 5. seje UO 
2. Finančno stanje KZS 

a. pregled stanja 
b. pogodbe 

3. Tekoče zadeve 
a. sodba – logo 
b. sponzorstva in ponudbe 
c. Cavalliera Toscana 
d. anonimna prijava  
e. SKA – plan izobraževanj 2023 in potrditev zapisnika 
f. Potrditev zapisnika SSPO in spremembe propozicij 
g. Dresura – udeležba uradnih oseb na Balkaniadi 

4. DT za eventing 
5. Poletni prestopni roki 
6. Sprejem novih članov 
7. Razno 

 
Ad 1 

 
Sklep 1: UO potrjuje zapisnik 5. seje UO s petimi glasovi ZA. 
 

Ad 2 
 

Ga. Vele povzame finančno stanje KZS.  
R. Vadnjal pove, da se je z računovodstvom dogovoril, da bodo vsak mesec do dvajstega v 
mesecu poknjiženi vsi računi. Povzame sredstva, ki smo dobili odobrena iz Fundacije za 
šport, za pet projektov še čakamo na potrditev oz. sklepe.  
 
Sklep: Točka glede pogodb se prestavi na naslednjo sejo UO. 
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Ad 3 

 
R. Vadnjal povzame tožbo proti KZS zaradi loga KZS. 
Ga. Vele odpre debato glede teksta namenjenega sponzorjem KZS. 
 
Na KZS smo prejeli prošnjo za sponzostvo prireditve »Konjeniški dan KDS« in dresurnega 
tekmovanja v KK Krka Grm Novo mesto. Debata poteka o odobritvi/zavrnitvi prošenj za 
sponzorstvo. 
Pripravi se nekaj predlogov glede izgleda prošenj za sponzorstvo, ki bi jih poslala KZS 
potencialnim sponzorjem. O tem se bo debatiralo na naslednji seji UO. 
 
Debata poteka glede finančne podpore tekmovalnim klubom. Pripravi se nekaj predlogov 
glede nabave sodniških hišk za dresurna tekmovanja. 
 
Debata poteka o udeležbi na treningu v preskakovanju ovir, ki ga organizira CTAcademy 
konec avgusta v Samoboru. UO se strinja, da SSPO določi jahače, ki se bodo udeležili 
omenjenega treninga. 
 
Debata poteka glede anonimne prijave, ki smo jo prejeli po pošti na Konjeniško zvezo 
Slovenije. KZS je glede na prijavo primerno reagirala. 
 
T. Bosio predstavi zapisnik SKA. Obvesti, da sta dodatna člana SKA Žiga Oven in Rebeka 
Grabar Turk.  
Debata poteka glede izdelave kartic za Strokovne delavce, ki bi jih nosili v ogrevalnih 
prostorih, da lahko sodnik preveri usposobljenost vsakega, ki trenira jahače v ogrevalnem 
prostoru. Razpis za Strokovnega delavca 1 bo objavljen v mesecu juniju na spletni strani KZS, 
konec poletja bodo sprejemni izpiti, spomladi pa bi pričeli s predavanji. Izvedba 
usposabljanja za Strokovnega delavca 2 bo odvisna od povpraševanja, saj se je na zadnji 
razpis prijavilo le 5 oseb. Plan izobraževanj za naslednje leto se bo pripravil do konca poletja. 
Konec poletja bi se klube povabilo tudi k sodelovanju za projekt Ocenjevanje konjeniških 
centrov in jahalnih šol. T. Bosio pripravi okvirne stroške omenjenga projekta. 
 
T. Laufer povzame zapisnik SSPO. Člane UO obvesti o dvigu štartnin za 1 eur in o spremembi 
štartnih list za mlade konje. Predlaga udeležbo ekip na Balkanskem prvenstvu v 
preskakovanju ovir, ki bo v Atenah. Povpraša glede okvirne finančnih zmožnosti KZS pri 
financiranju odhoda na Balkansko prvenstvo, UO pa prosi, da SSPO poda okviren finančni 
plan za udeležbo. 
Debata poteka glede udeležbe tekmovalcev na Evropskem prvenstvu v preskakovanju ovir. 
SSPO pozove potencialne udeležence, da pošljejo prijavo za EP na mail KZS. 
Debata poteka o nabavi celotnega parkurja, ki bi bil namenjen tekmovanjem za Pokal 
Slovenije in Državnemu prvenstvu. 
 
Na mail KZS so nas pozvali glede našega predloga strokovne osebe na Balkanskem prvenstvu 
v dresurnem jahanju. Kot uradno osebo bi za Balkanjado KZS predlagala Doro Markun. 
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Sklep 1: SSPO določi jahače za sodelovanje na treningu Cavalliere Toscane, ki bo konec 
avgusta v Samoboru. 
Sklep 2: UO soglasno potrjuje zapisnik 1. seje SKA. 
Sklep 3: UO potrjuje zapisnik SSPO in spremembo propozicij. Glede razpoložljivih financ bo 
UO odločil po pregledu finančnega plana, ki ga bodo prejeli s strani SSPO.  
Sklep 4: Za udeležbo na Balkanskem prvenstvu v dresurnem jahanju se kot uradno osebo 
predlaga go. Markun. 
 

Ad 4 
 
D. Vivod je dal predlog na SKA, da se na novih usposabljanjih za SD1 doda na sprejemnih 
izpitih nekaj ovir primernih za eventing. 
Debata poteka o napredovanju licenc pri eventingu in priznavanju le-teh v preskakovanju 
ovir in dresuri.  
 
Sklep: Na tekmovanju v eventingu mora biti prisoten dresurni sodnik za priznanje dresurne 
licence, stroške sodnika krije KZS. 
 
 

Ad 5 
 
R. Vadnjal predlaga, da bi poletni prestopni rok prestavili na 15.06.-15.07.2023, da bi 
tekmovalcem omogočili ekipno tekmovanje na Državnem prvenstvu v preskakovanju ovir. 
 
Sklep: UO potrdi prestavitev poletnega prestopnega roka na 15.06.-15.07.2023. 
 

Ad 6 
 

Vlog za članstvo v KZS ni bilo. 
 

Ad 7 
 
Pod razno poteka pogovor glede ponudbe, ki smo jo na mail KZS dobili s strani Clip my horse. 
 
Ga. Vele povzame sestanek z g. Hanom, ki ga je imela na Ministrstvu za gospodarstvo, turizem 
in šport. 
 
 

Sejo smo zaključili ob 20.45 uri. 
 
 
Zapisala                                                                                 predsednica Konjeniške zveze Slovenije      
Brina Sanda                                                                          Tatjana Vele 
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